
Or. 0002. 1. 2011

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K O Ł  Nr I V /11
Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 21 stycznia 2011 roku .

Protokół zawiera :
  1. Uchwałę  Nr IV/16/11 w sprawie zatwierdzenia zmiany w Statucie 
      Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z 
      siedzibą w Gójsku .   
 2. Uchwałę Nr IV/17/11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
     dotacji celowej    Powiatowi Sierpeckiemu na realizację zadań 
      inwestycyjnych  . 
3.  Uchwałę Nr IV/18/11 zmieniająca Uchwałę Budżetową Nr III /13/10 na rok 
     2011 .                               
4.  Uchwałę Nr  IV/19/11 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy  
     dzierżawy.  
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P R O T O K O Ł    N r IV/11

Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o
odbytej w dniu 21 stycznia 2011 roku .

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady Gminy  – Pan Zbigniew Kopciński .
                          
Protokołowała  :  Celina  Szczepańska  –  Inspektor  ds.  obsługi  Rady  Gminy  i
Kancelarii .

                                                              Sesję rozpoczęto o godz. 10,10 
                                                              a zakończono     o godz. 11,50
                                                              Stan radnych   - 15
                                                              Obecnych        - 15
                                                              Procent frekwencji – 100

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy
obecności . 

Uchwalony porządek obrad :
1. Otwarcie sesji , stwierdzenie quorum  .
2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany . 
3. Przyjęcie protokółu z III Sesji Rady Gminy .
4. Składanie interpelacji, zapytań i wniosków przez radnych . 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w Statucie Samodzielnego  
    Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z siedzibą w Gójsku . 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
    celowej Powiatowi Sierpeckiemu na realizację zadań inwestycyjnych .
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na rok 2011 Nr III/13/10.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy  
    dzierżawy. 
9. Odpowiedzi na interpelacje , zapytania i  wnioski.
10. Wolne wnioski  .   
11. Zakończenie obrad IV Sesji Rady Gminy Szczutowo .

P r z e b i e g :

Do punktu 1 porządku obrad : 
Pan Zbigniew Kopciński - dokonał otwarcia IV Sesji Rady Gminy .
Przywitał przybyłych radnych oraz zaproszonych gości . 
Na podstawie listy obecności stwierdził , że obrady IV Sesji są prawomocne .
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Do punktu 2 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Andrzej Twardowski – zgłosił  wniosek o wprowadzenie do
porządku  obrad  punktu  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przedłużenie umowy   dzierżawy.”( pkt 8) . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod  głosowanie
wprowadzenie   punktu zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  - 14 radnych .
„Za” wnioskiem głosowało 14 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie postanowiła o wprowadzeniu  do porządku obrad IV sesji w
punkcie 8 „ Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy
dzierżawy” .
 Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono . 

Do punktu 3 porządku obrad : 
Protokół z  III Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze
Rady w okresie między sesjami i na sali posiedzeń przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu z III  Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych . 
„Za” przyjęciem protokółu głosowało – 14 radnych . 
„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z III  Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Do punktu 4 porządku obrad : 
Interpelacje złożyli : 
- radny – Pan Bieńkowski Leszek –w dniu wczorajszym  Wójt Gminy  zapoznał
się sytuacją w Blinnie. Zostały zalane 3 gospodarstwa przyczyną podtopienia jest
to,   że droga nie jest obkopana rowami i nie założono  nowych przepustów . Pytał
jakie decyzje Wójt podejmie  w tej sprawie .
- radny  – Pan Kapuściński Jan Jerzy – proponowana nasza dotacja dla powiatu jest
następująca  :  budowa  drogi  w  Mościskach  –  150  tys.  i  budowa  chodnika  w
Szczutowie – 50 tys. zł .W jaki sposób zostaną podzielone środki ( 200 tys. zł)
przez Powiat.
- Przewodniczący Rady  – Pan Zbigniew Kopciński – w Gazecie Kurier Sierpecki
ukazał się artykuł podsumowujący rok 2009 , wypowiadali się wszyscy wójtowie i
między innymi Pan Panie Wójcie . Padło stwierdzenie, że gmina nie wykorzystała
wielu szans na otrzymanie dotacji, co jest nie prawdą .
Poprosimy  Panią  D.  Nowicką  o  przedstawienie  informacji  ile  wniosków
składaliśmy  oraz  ile  otrzymaliśmy  dotacji  unijnych  .  Jest  nieprawdą,  że  nie
wykorzystywaliśmy  szans   uzyskania  dotacji  .  Nie  rozumiem  słów  „nie
wykorzystane szanse w powiązaniu z drogą krajową Nr 10” 
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 Do punktu 5 porządku obrad : 
Dyrektor  SP  ZOZ  w  Szczutowie  z/s  w  Gójsku  przedstawiła  projekt  zmiany
organizacji  ośrodków  zdrowia  ,  które są wymagana przez Narodowy Fundusz
Ochrony Zdrowia . 88  % ofert zostało odrzuconych przez NFZ i przekazanych do
poprawki  .  W terminie  do końca  stycznia  2011 r.  należy uzupełnić   braki.  W
naszym  przypadku  zmienić  schemat  organizacyjny  SP  ZOZ  .   Proponowana
zmiana polega na tym, że Ośrodek Zdrowia w Szczutowie będzie filią Ośrodka
Zdrowia w Gójsku oraz  na likwidacji komórki organizacyjnej w Ośrodku Zdrowia
w Szczutowie -Gabinetu Położnej Środowisko- Rodzinnej . Zadania tej komórki
przejmie  Gabinet  Położnej  Środowiskowo-Rodzinnej  w  Ośrodku  Zdrowia  w
Gójsku.  Zapewniła, że proponowane  zmiany  pacjentom nie sprawią  żadnych
utrudnień.   
- Pan Kapuściński Jan – stwierdził,  należy dokonać zmian zgodnie z zaleceniami
Narodowego Funduszu Zdrowia, jednak niepokoi fakt degradacji Ośrodka Zdrowia
w Szczutowie  (  pozostanie  filią  Ośrodka  Zdrowia  w Gójsku)  oraz   likwidacji
gabinetu  położnej  w Szczutowie  .  Dalej  pytał  o  potrzeby  Ośrodka  Zdrowia  w
Szczutowie  oraz  czy  będzie  realizowany  planowany  w  poprzedniej  kadencji
remont ośrodka zdrowia i dobudowany gabinet dla stomatologa  ? 
- Pani Maria Lewandowska – praca położnej polega na tym, że to ona dojeżdża do
pacjenta –do 42 dnia po porodzie opiekuje się dziećmi oraz kobietą od 21 tygodnia
ciąży .Lekarz stomatolog jest dzierżawcą gabinetu w ośrodku zdrowia. Budynek
rozbudowany zostanie dla dobra pacjentów , a nie dla dobra lekarzy . Ważne jest
aby była  zapewniona prawidłowa opieka dla mieszkańców gminy . 
- Pan Szlomkowski Zbigniew – jako Dyrektor zakładu medycznego , jak ocenia
kondycję finansową oraz  wykonywanie usług w skali  ocen : dobra , bardzo dobra.
- Pani Lewandowska Maria – to społeczeństwo powinno nas ocenić ma nadzieję,
że  ocenia  się  nas  bardzo  dobrze  .  Gmina  z  budżetu   nie  dokłada  środków do
działalności  SP  ZOZ .  W  związku  z  rozbudową   ośrodków zdrowia    mamy
odłożonych 150 tys. zł  z przeznaczeniem na doposażenie ośrodków zdrowia po
zakończonych  remontach  .   Czynią  starania,  aby  pracować  dużo,  oszczędnie  i
bardzo dobrze . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Krzysztof Ratuszny – odczytał projekt uchwały
w sprawie zatwierdzenia zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Szczutowie z siedzibą w Gójsku .
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych ( przybył radny Pan Szałkucki
Tomasz ) . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych .
„Przeciw” – 0.
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr  IV/16/11  w  sprawie  zatwierdzenia
zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Szczutowie z siedzibą w Gójsku .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

4



Do punktu 6 porządku obrad : 
W  punkcie  tym  Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –  poinformował  po
podjęciu  uchwały  o  dofinansowaniu  kontynuacji   budowy  drogi  powiatowej  i
budowy  chodnika  zostanie  podpisane  z  Powiatem  Porozumienie  .  Na  dzień
dzisiejszy  ,  oprócz drogi  w Mościskach żadna inna droga nie  ma wykonanego
projektu . Prosił Radę o podjęcie uchwały, ze względu na to, żeby jak najszybciej.
przeprowadzić przetarg dla wyłonienia wykonawców .  Na przełomie luty/marzec
ceny są niższe i zaoszczędzone środki można przeznaczyć na wykonanie projektu
innej drogi powiatowej na terenie gminy . Rada powinna wskazać minimum dwie
drogi powiatowe przebiegające przez teren gminy do wykonania projektu. 
-Pan Bieńkowski Leszek –  przygotowany był projekt na budowę drogi Podlesie –
Grądy  . 
- Wójt Gminy – na tę drogę jak i w Maluszynie w stronę Osówki zostaną złożone
wnioski o dotację do FOGR. 
- Kapuściński Jan – prosił o doprecyzowanie -  pomoc finansowa z budżetu gminy
w wysokości 200 tys. zł zostanie podzielona w następujący sposób : 150 tys. zł
droga Gójsk- Mościska , 50 tys. zł  budowa chodnika w Szczutowie. Natomiast
ma obawy, czy  powiat w ten sam sposób rozdzieli kwotę  200 tys. zł ,  aby w
całości nie przeznaczył na budowę drogi w Mościskach . 
– Wójt Gminy – będzie to doprecyzowane w zawartym porozumieniu z powiatem
(50/50).
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Krzysztof  Ratuszny  –  przedstawił  projekt
uchwały,  a  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod
głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych .
„Przeciw” – 0 
„Wstrzymało się od głosu – 0 . 
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/17/11 w sprawie udzielenia pomocy
finansowej  w formie  dotacji  celowej  Powiatowi  Sierpeckiemu na realizację
zadań inwestycyjnych . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punk tu 7 porządku obrad : 
Skarbnik Gminy – Pani Anna Jeżewska przedstawiła projekt zmian w budżecie
gminy na rok 2011 . Omówiła zmiany dot. projektu uchwały wynikające ze zmiany
klasyfikacji budżetowej .Zostały zmienione paragrafy, a kwoty nie uległy zmianie .
Radni nie wnieśli uwag  do projektu uchwały . 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Krzysztof   Ratuszny  przedstawił  projekt
uchwały , który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 15 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych .
Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
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Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  IV/18/11  zmieniającą  Uchwałę
Budżetową Nr III/13/10 na rok 2011 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 8 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Andrzej Twardowski – poinformował, że z dniem 20 grudnia
2010 r. skończyła się umowa dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w
Gójsku  przy  ulicy  Sierpeckiej   z  dzierżawcą  Firmą  Handlowo-Usługową
„ALOES” Zbigniew i Joanna Rochowicz  .
Do dnia dzisiejszego nie jest ogłoszony przetarg na sprzedaż tej nieruchomości . W
związku z tym proponuje się przedłużenie umowy dzierżawy do dnia 30 czerwca
2011 r. 
Rada nie wniosła uwag . 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Krzysztof Ratuszny odczytał projekt uchwały , a
Przewodniczący poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych . 
„Przeciw” – 0.
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/19/11 w sprawie wyrażenia zgody na
przedłużenie umowy dzierżawy . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 9 porządku obrad : 
Odpowiedzi na interpelacje udzielili : 
-  Wójt  Gminy  –  Pan  Twardowski  Andrzej  –  był  faktycznie  w  Blinnie  ,  aby
zapoznać  się  z  sytuację  podtopionych  gospodarstw  .  Problem  ten  trzeba
rozstrzygnąć  ze  spółką  wodną .  Istnieje  potrzeba  wykopania  zastępczego  rowu
melioracyjnego oraz założenia przepustu . Został popełniony błąd podczas budowy
drogi Nr 10 , przepust został usytuowany wyżej jak droga .
Ustosunkował  się  do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Rady  w  gazecie  nie  jest
zacytowana jego wypowiedź . W ubiegłym roku można  było uzyskać środki na
budowę  dróg  w  ramach  „schetynówki”.  Ułatwieniem   w  pozyskaniu  środków
unijnych byłyby drogi , które łączą z droga krajowa ( dziesiatką).
 Ulice na osiedlu w Szczutowie , oraz droga w Dzikim Borze nie łączy z drogą
krajową . Takie warunki np. spełnia droga w Całowani . Z tego programu można
uzyskać  dofinansowanie  50/50  .  Wszystkich  mieszkańców  należy  traktować
jednakowo i jeżeli można otrzymać dotację trzeba próbować . 
- Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński – w ubiegłym roku złożonych
zostało 7 wniosków o dotację na budowę dróg . 
-  Wójt  Gminy  –  budowę  chodników  w  Blinnie  i  inne  uwagi   powinny  być
zgłoszone na etapie projektowania , a nawet realizacji budowy drogi krajowej Nr
10 . Nie ponosi odpowiedzialności za wcześniejsze decyzje .Obecnie sytuacja jest
taka,  że   5  lat  od  zakończenia  budowy  nie  ma  dodatkowych  prac  .Jedyne  co
możemy zrobić to przesłać pisma zawierające uwagi do Generalnej Dyrekcji Dróg
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Krajowych . Gmina nie posiada środków, aby pokrywać  koszty prac przy drogach
wojewódzkich i krajowych .  

Do punktu 10 porządku obrad : 
W punkcie tym głos zabrali :
 radny – Pan Bieńkowski Leszek – złe wykonanie  rowu przy dziesiątce w Blinnie
polega na tym , że został  wykopany ok.0,5 m niżej od rowu melioracyjnego i to
powoduje zalewania gospodarstw w Blinnie . Rów obłożony tylko na długości 40
m., a 20 m nie , nie wykonane spływu  oraz brak zjazdu na drogę prowadzącą do
miejscowości  Józefowo.  Brak  chodników  i   oświetlenia  uliczne  jest  bardzo
niebezpieczne szczególnie dla  7- 8 gospodarstw i dzieci idących do szkoły, które
muszą  przejść  500-600  m do  przystanku  autobusowego  .  Latem  korzystają  z
pobocza , ale zimą , kiedy leży śnieg  z drogi „dziesiątki” bardzo ruchliwej . Uwagi
te nie były zgłoszone i droga została oddana do użytku. 
- Wójt Gminy – poinformował , że Rada i Zarząd Powiatu zwrócili się o udzielenie
wsparcia finansowego z przeznaczeniem na doposażenie oddziałów w niezbędny
sprzęt i aparaturę medyczną .
W I pół. 2011 r. nie jest to możliwe , proponował rozpatrzyć tę prośbę w II pół. ,
kiedy  będzie  wiadomo  jakie  otrzymamy  dotacje  na  realizacje  zadań
inwestycyjnych. 
Rada Gminy na powyższe wyraziła zgodę. 
- Stankiewicz Jan – poinformował , że w  dniu wczorajszym złożył rezygnacje z
funkcji  Przewodniczącego  Gminnej  Spółki  Wodnej  w  Szczutowie  .  Obecnie
funkcję  Przewodniczącego  Gminnej  Spółki  Wodnej  będzie  sprawował   Pan
Przybyłowski  Piotr  zam.  Karlewo  ,  obecny  Z-ca  Przewodniczącego  .Główną
przyczyną  zalewania  są  nieuregulowane  rzeki  ,  które  nie  odwadniają  ale
nawadniają  grunty  .  Proponował  zająć  się  tym tematem i  interweniować w tej
sprawie  w  Starostwie  Powiatowym.  W  miejscowości  Blinno  drenarka  działa
poprawnie , za jego kadencji bardzo dużo zostało zrobiono  w zakresie konserwacji
urządzeń melioracyjnych  . Gminna Spółka Wodna nie ma funduszy , występują
problemy ze ściągalnością składek , uzyskane dotacje są bardzo niskie .
- Pan Paprocki Tomasz – uwagi do projektu oraz podczas  prac na  „dziesiątce”
były na bieżąco zgłaszane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad,
lecz bezskutecznie  .  Pisma,  telefony kierowane z  gminy i  od prywatnych osób
pozostawały  bez  odpowiedzi  .  Nie  można  twierdzić,  że  nic  w tej  sprawie  nie
robiono. Problem zalewania – sami nie dbamy o rowy np. w Gójsku obok ośrodka
zdrowia przebiega rów naturalny ,  który stał  się ściekiem pomimo , że istnieje
kanalizacja. Sprawą tą trzeba się zająć .  
- Pan Duda Wojciech – prosił o remont drogi Maluszyn – Józefowo , na której nie
były prowadzone inwestycje od wielu lat . 
- Pan Bieńkowski Leszek – zgodził się z wypowiedzią radnego Pana Paprockiego
Tomasza  –prawdą jest  ,  że  rzeki  są  nie regulowane .   W przepływającej  przez
Blinno rzece „Bień” rosną krzaki. Dotyczy to sąsiedniego  województwa. 
- Wójt Gminy – potrzebne są bardzo duże nakłady finansowe , aby doprowadzić
rzeki do właściwego stanu .   Zapewnił , że będzie interweniował w tych sprawach.
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Sekretarz  Gminy  –  Pan  Dariusz  Lazarowki  –  przedstawił  informacje  o
realizowanych działaniach przez Urząd Gminy w Szczutowie .  Od 1 stycznia 2011
r. do 20 stycznia 1011 r. nie było uchwalonej instrukcji kancelaryjnej.  Uchwalona
instrukcja  kancelaryjna  jest  to  „  bubel  prawny”.  Nie  uwzględniono  gminnych
jednostek organizacyjnych, brak  regulacji  dot. archiwizacji dokumentów, wzorów
i stosowania pieczęci, numeracji uchwał Rady Gminy , upoważnień  itd. 
Zostały  skreślone  wypracowane  przez  samorządy  w  okresie  20  lat  metody,
doświadczenia   .  Dalej  mówił  o  problemach  dot.  naboru  na  rachmistrzów
spisowych w związku z narodowym spisem powszechnym ludności i mieszkań  .
Zgłosiły  się  dwie  osoby,  a  następnie   zrezygnowały  .  W  przypadku  braku
chętnych, spis będą zmuszeni przeprowadzić pracownicy UG . 
- Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński  w imieniu klubu PSL zgłosił
wniosek  o  składanie   na  każdej  sesji  Rady  Gminy  sprawozdań  z  działalności
Urzędu Gminy między sesjami przez Sekretarza Gminy . 
Dalej  poprosił  Wójta  o  wskazanie  pomieszczenia  w  budynku  UG  dla  potrzeb
Rady, przyjęcia interesantów przez Przewodniczącego Rady ,Klubu PSL – zgodnie
z zapisem Statutu Gminy .
- Wójt Gminy – w Statucie Gminy nie ma zapisu o zapewnieniu lokalu dla Klubów
radnych. Dalej   pytał  ,  gdzie Przewodniczący Rady  podczas ubiegłej  kadencji
przyjmował interesantów ?
- Przewodniczący Rady – udzielił odpowiedzi , że w gabinecie  Wójta Gminy .
-  Wójt  Gminy  –sprawa ta  zostanie  rozpatrzona ,  najprawdopodobniej   zostanie
przeznaczony pokój nr 7  który zajmują stażystki. 

Do punktu 11 porządku obrad : 
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  dokonał  zamknięcia
obrad IV Sesji Rady Gminy Szczutowo .

Protokółowała :                                                  Przewodniczący Rady 
Celina Szczepańska                                            
                                                                            Zbigniew Kopciński 
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